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GroenLinks vraagt minister om uitstel voor bouwplannen 
in Meinerswijk 
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GroenLinks vraagt minister om uitstel 
voor bouwplannen in Meinerswijk 
DEN HAAG/ ARNHEM - De fractie van GroenLinks in de Tweede Kamer heeft 
maandagmiddag minister Cora van Nieuwenhuizen van Infrastructuur en Waterstaat 
gevraagd de bouwplannen in Stadsblokken en Meinerswijk in Arnhem ‘op z’n minst uit te 
stellen’. 

Marco Bouman 26-11-18, 16:46 Bron: De Gelderlander 

Kamerlid Suzanne Kröger van GroenLinks vindt het ‘onbegrijpelijk’ dat er ondanks de huidige 
‘klimaatstress’ woningen zijn gepland in de Arnhemse uiterwaarden.  

Zij wil liefst wachten tot meer duidelijk is over toekomstige dijkversterkingen langs de grote 
rivieren. GroenLinks is tegen de bouwplannen. 

Minister Van Nieuwenhuizen wilde echter niet op de stoel van de Arnhemse gemeenteraad gaan 
zitten. Ze benadrukte dat de Arnhemse plannen aan alle wetten en regels zullen moeten voldoen: 
,,En als er een woonwijk wordt gebouwd, zal er meer ruimte moeten worden gemaakt voor de 
rivier.” 
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Gesprek 
Plan ‘De Eilanden 3.0’ voorziet daar in, maar GroenLinks vraagt zich af of het voldoende is. ,,We 
weten wat er op ons afkomt. Is het dan zinvol om daar te gaan bouwen?”, vraagt Kröger zich af. 
Volgens de minister houden de huidige regels al rekening met de toekomst. 

Persoonlijk in gesprek gaan met de gemeente Arnhem en de provincie Gelderland, zoals 
GroenLinks wil, houdt Van Nieuwenhuizen af: ,,Ik ga graag met iedereen in gesprek, maar ik weet 
niet of ik dat moet doen.” 

 

Tweede-Kamerlid Suzanne Kröger van GroenLinks tijdens een vergadering van de Kamercommissie voor 

Infrastructuur en Waterstaat. © ANP 

Lees ook: Arnhem ‘raar bezig’ in Stadsblokken-Meinerswijk: ‘Waarom bouwen in de uiterwaarden?’ 
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